
Referat fra bestyrelsesmøde, afholdt 3. marts 2022 hos formanden. 

 

Afbud fra Lasse og Jens. 

 

Dagsorden.: 

 

1. Generalforsamling. 

Generalforsamlingen afholdes søndag d 27. marts kl 10.30 i spejderhytten 

Robert søger for nøglen, og Niels for øl og vand. 

Efter planen er det Niels og Michael der er på valg i år.  

Men ifølge vedtægterne så er formanden på valg i ulige år. 

Og hvad gør vi så lige ved det.? 

På valg til suppleant er Henri Petersen. 

På valg til 1. revisor er Børge Andersen. 

 

2. Regnskab og budget 

Robert fremlagde det reviderede regnskab for 2021.  

Resultatet udviser et overskud på i alt 41.831 kr. 

Et resultat der ikke helt lever op til vores målsætning. 

Det er udgiften til vintertjeneste på 56.800 kr. som er årsagen. 

Revisionen har påpeget at specifikationsgraden på fakturaen fra Jacob ikke er optimalt. 

Niels tager kontakt til Jacob vedr dette. 

I budgettet for 2022 er udgiften til vintertjeneste opjusteret til 30.000 kr, og der 

budgetteres med et overskud på 67.800 kr. 

Det årlige strømforbrug ligger konstant på ca 1500 kwh. 

Og til og med udgangen af januar 2022 har prisen været ca 5,50 kr/kwh. 

Vedr opsparing, så vil vi med nuværende kontingent og et forventet årligt overskud på 

65.000 kr. nå vores mål på 1 mill. Kr i 2026. jvf vedlagte bilag. 

Der foreslås uændret kontingent på 2400 kr. 

Niels tager kontakt til firmaet der har leveret legepladsen, for at få en vurdering af 

klatretårnets tilstand, og et overslag på renovering contra nyt. 

Kan oplyse at legepladens er opført i 2007. 

 

 

3. Fjernvarme. 

Status. Hvad ved vi for nuværende. 

• Forventes en anlægsperiode på 2-2,5 år 

• Anlægsarbejde på vores veje forventes sidst på året 2022 

• 26 grundejere er tilmeldt pt. 

• Der afholdes orientering møde før opstart på de enkelte etaper. 

• Vordingborg Forsyning udfører og betaler for fotodokumentation af vores veje. 

 

 

4. Velkomst til nye grundejere. 



Niels har udarbejdet et velkomstbrev som skal sendes  til nye beboer der flytter til 

foreningen. Det vil blive sendt på mail. 

Alle syntes godt om tiltaget, så det bliver sat i værk. 

 

 

 

5. Eventuelt 

Der blev drøftet sommer/vejfest. 

Holdningen er nok at tiden er løbet fra en fælles sommerfest, men at vejfester kunne være 

en god ide. Dog er det op til de enkelte veje at få det arrangeret. 

Jeg kan oplyse, at generalforsamlingen i 2015 vedtog, at foreningen vil bidrage med et 

tilskud på 200 kr pr husstand der deltager i en vejfest. 

Dette er dog endnu ikke blevet udnyttet. 

 

For referat: Niels Kristian Nielsen. 

 

 

 

 


